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Vegyes  Ügyek

i . )

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Sze re tném  a K épv ise lő - te s tü le te t  tá jékoz ta tn i ,  hogy u tó lagos  beje len tésse l  60 

eze r  fo r in tos  megbízás i  sze rződés t  írtam alá az önkorm ányza t  nevében Soós  
G áborra l .  A K özép -E urópa i  Egyetem képvise le tében  j á r t  itt nálunk, tá rgya lásoka t  
fo ly ta t tunk ,  hogy egy 600 mintás közvé lem én y -k u ta tá s t  fo ly ta ttak  le a városban.. 
Az anyagoka t  ők á l l í to t ták  össze,  a sokszo ros í tá s t ,  pos tázás t ,  szervezés t  pedig  a 
hivatal  csinálja. A v is szaérkeze t t  kérdőívek k ié r téke lése ,  szakmai fe ldo lgozása  az 
övék.  A kérdések  a saját munkánk v is sza je lzésé re  és a város  á lta lános 
m eg í té lésé re  szólnak.

2 .)

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A Lassú  Tamás  úr által veze te t t  Gazdasági és Pénzügyi  B izo t t sághoz  nem 

tu d ta m  elju tta tn i  azt  a válla lkozás i  sze rződés  m ódos í tá s t ,  amely a volt Petőfi  
Szálló  á tép í tésével ,  á ta lakításával kapcso la tos .  Ebben a do logban a lényeges  elem 
a ha tá r idő .  Fo lyam atos  tá rgya lások  e redm ényeként  2000. jan u á r  27-e a dátum.

T u l i p á n t  László:
A fű tésse l  kapcso la tban  két s ze rződés  van. A fű té s re  ja n u á r  3-a az időpont ,  az: 

é p ü le t re  pedig  j a n u á r  27-e .  Úgy lá ttuk reáli snak, hogy a fű tés t  ja n u á r  3-ával  be. 
t u d ju k  indítani,  mert  csak akkor  tud az épü le t  olyan á l lapotba  kerülni ,  hogy a 
l a k ó k a t  be is tud juk  kö l töz te tn i ,  és így az önko rm án y za tn ak  már  nem kell fűteni.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Múlt  héten pén teken  Tul ipánt úrral  m egnéz tük  az épülete t .  Az alap kőműves: 

m unkák  tek in te tében  85%-on  állnak, a szakipari  szere lésben pedig 50% körül.  Erii 
é r te lm é t  és é r téké t  akkor  látom a do lognak ,  és ehhez  kérem a tes tü le t  
hozzáá l lásá t ,  hogy egy haszná lható  épület  legyen. Január  3 -ától  elindul a fűtés  és 
tény legesen  a szakipari  munkák végzése  alatt  fű tve  lesz az épület .

F a k á s z Tamás:
Sze re tném  m egkérdezn i ,  hogy a s ze rződésben  vo l t -e  ha tá r idő  csúszására  

v o n a tk o z ó  kö tbé r?

T u 1 i p á n t László:
Igen volt  kö tbé r ,  napi 100 e forint .

F a k á s z Tamás:
Az eredeti  sze rző d ésh ez  képest  hány napos  e l to lódás t  je lent?
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T u l i p á n t  László:
1 hónap,  tehát  ez 3 millió for intot  je lent.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Vélemény, észrevétel?

F a k á s z Tamás:
A vegyes  ügyek kere tében többször  e lőkerü l t  a beruházás .  Azt is aggályosnak 

ta r to t tam ,  hogy a közbeszerzési  el járást  k ö v e tő en  plusz pénzigénnyel  léptek fel. 
Én úgy tudom,  hogy a közbeszerzési  e l járás u tán  plusz pénzigénnyel  már nem 
léphet fel a nyertes  pályázó.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Kérdezem,  hogy volt-e  az elvállalt fe ladatra  plusz igény? Az elvállalt feladat 

konkre t izá lva  volt-e?  Vagy az elvállalt fe ladat tó l  e l té rően  fe lmerült  plusz munkák 
fedeze té re  kért  igényről van-e szó, mert  nem mindegy?

T u l i p á n t  László:
A közbeszerzés i  pályázat zárásakor  a fű tésse l  mi léptünk fel plusz igénnyel.  

Ennek  a rea lizá lása  volt a fűtés.  A külső munkák nem voltak  benne az 
a lapszerződésbe .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Amiket p luszban szerződésbőví tő  t é te lkén t  be fogad tunk  az az eredet i  

sze rződés i  ki írásnak nem volt része. Amit e lrendel tem,  és a Képv ise lő - te s tü le tnek  
be je len te t tem  az egy új fűtési rendszer volt.

P é t e r  Is tvánné:
T isz te l t  Képvise lő- tes tü le t !
A pá lyázati  kiírásban nem volt új fűtés i  rendszer.  A szeptember i  tes tü le ti  

ü lésen azt  mondtam,  hogy annak a pályázati  ki írásnak megfelel t  a pályázat.  A 
pályázati  k i írásban különböző s zem pon tok  f igyelembe vételéve l j á r t  el a 
b izo t t ság .  A pályázati  kiírásban, ami bent volt ,  annak megfelelt .  A jö v ő b en  
m indenképpen  a pályázati  kiírás műszaki  ta r ta lm ára  kell nagyobb hangsúly t 
fekte tn i .

L a s s ú  Tamás:
Szere tném  megkérdezni ,  hogy az álta la  leado t t  ajánlatban, a fű tés  fe lú jí tá sára  

mennyit  t e rv e ze t t  be? Lehet ezt tudni?
A másik dolog,  hogy bárki,  aki a pá lyáza to t  beadta ,  annyi anyag állt a 

ren d e lkezésé re ,  mint neki, vagy bárkinek.  Az a jánlato t  a s zem revé te lezés  után 
ad ta  meg. Ha ő úgy gondolja ,  hogy például a kémények fe le s legesek ,  akko r  is 
lá t ta ,  am ikor  ezt  az a jánlato t  megte tte .  Az al jegyző asszonnyal egy e té r tek  abban, 
hogy am iko r  ilyen nagy volumenű munkát  k iadunk,  akkor  nincs j o g u n k  senkit  
be leha jszoln i  abba, hogy olyan ja v as la to t  tegyen, amelyet maga  sem tud  
te ljesí ten i.

Harm adik  dolog . Volt -e  valamilyen há t rá l ta tó  körü lmény az önkorm ányza t  
hibájából,  amiért  ő nem tudta  elkezdeni azonnal a munkát?

A k ö v e tk ez ő  a véleményem, hogy ha már csak az van hátra ,  hogy ki fü tse  az 
épü le te t ,  ak k o r  et tő l  tek in tsünk  el.
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T u l i p á n t  László:
A fű tésse l  kapcsola tban ,  az a jánlattevők közü l  egyetlen  egy ajánlattevőnél volt  

a k o m p le t t  fűtés,  a többi ajánló hoz ta  az á ra ján la tá t ,  plusz rá te tte  a fűtést .  Tehá t  
az alsó ré sz t  a gázra  elkészíti ,  a kazánokat  beép í t i ,  de a felszálló vezeték és a 
r a d iá to r  marad.

A másik dolog, olyan akadályozó tényező volt ,  ami rajtunk múlott ,  hogy több 
olyan b ú to r  volt ,  amit mi egy helyre le szá l l í to t tu n k  és ennek az e lszá ll í tása  
va lam elyes t  késet t .  A munkate rü le t  á tadásá tó l  tu d ta  végezni a munkát.  Tehá  
azok  a b ú to ro k  ott  voltak,  ami azt jelenti ,  hogy  egy adott  te rü le ten  nem tu d o t t  
egy b izonyos  ideig munkát  végezni.  Ott  akadá lyoz tuk  a munkát ,  ezért  
m é l tányosságbó l  lehet néhány napos késést  f igye lembe venni.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
T u l ipán t  úr tó l  az a kérésem, hogy hétfőig  a Lassú  Tamásnak az ajánlatból  ezt  a 

ré sz t  kü ld je  meg.

V á m o s i  Tibor:
S ze re tn ém  megkérdezni,  hogy a műszaki e l lenőr  mit mondot?  Fize tünk-e  érte?

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A műszak i  e llenőr ezekben a t á rg y a lá so k b a n  benne volt,  aminek a 

d ö n té se lő k é sz í tő  anyaga itt van e lő ttünk.  Én a vég p ro d u k tu m o t  te t tem le Önök  
elé.

V á m o s i  Tibor:
Ez t  egy olyan b izo t tságnak  kellene e ldön ten ie ,  amelyik konkré tan  á tv izsgálná ,  

á tnézn i  ezt  az anyagot,  majd ide hozznák nekünk  tá rgyalásra .  Én e lő ttem semmi 
nincs.  M ár  abban sem vagyok biz tos,  hogy mi volt  a műszaki ta rta lom. Én így 
nem tu d o k  dönteni.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Semmi anyag nem volt  a K é p v ise lő - te s tü le te t  e lő tt ,  amikor a k ö z b esze rzé s  

v é g e r e d m é n y é t  e lfogadták.  Nem krit ika ,  ugyanannyi  anyag volt a képv ise lő tá rsa im  
e lő t t ,  min t m os t  van.

V á m o s i  Tibor:
Annyit  s ze re t tem  volna  elmondani,  hogy ha egy 4-5 fős ad-hoc  b iz o t t s ág  

á tnézn i  az anyagot ,  annak hiszek. Most  is nézzék  át. Annak a 4-5 embernek ,  aki 
ezt  f e le lő sség te l jesen  átnézi,  annak e lfogadom.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Mi az, ami nincs le t isztázva?

V á m o s i  Tibor:
Lassú  T am ás  úr sem kapot t  pon tos  vá lasz t .  Számtalan olyan kérdés  van 

am elye t  m eg  kell vizsgálni .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
O k tó b e r  26-a i  Képvise lő - tes tü le t i  ü lésen t á jék o z ta t tam  a tes tü le te t ,  hogy a 

fű té s  s ze re lé sé re  a sze rződés t  m ó d o s í to t ta m  és a lá ír tam.
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Ha a többség sem tart ja e lfogadhatónak  az anyagot ,  akkor a jövő  héten szerdái 
rendkívüli  testületi  ülést hívok össze.

F a k á s z Tamás:
Ma egy dologban kell döntenünk, még pedig  abban, hogy a hatá r idő m ódos í tás t  

m egengedjük-e ,  lemondva ezzel a kö tbérrő l .

T ö r z s ö k  Károly:
Vol t  egy közbeszerzési  b izo t tság ,  amely megvizsgálta  a p á lyáza toka t  és a 

közbeszerzés i  b izo tt ság  egyhangúlag te t t  j a v a s la to t  a szerződés  aláí rására .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Négy  szint van. Három szintre  kap tak  m egb íza tás t  az á talakí tási  munkákra .  A 

fö ldsz in t  egyharmadára  nem tudo t t  bemenni,  v iszont az összes többi te rü le ten  a 
m u n k á t  végezhette .

T ö r z s ö k Károly:
Tul ipánt  úrtól kérdezem, hogy a fűtési  rendszerre l  kapcso la tosan  az e red e t ih ez  

k é p e s t  módosul t -e  a megrendelés?  És ez a m ódos í to t t  megrendelés  az á tadási  
h a tá r id ő t  befo lyásolja-e  vagy sem?

T u l i p á n t  László:
A sze rződés  szerint  nem befolyásolja.

V á m o s i  Tibor:
E lnézés t  kérek azért  amiért  szó ltam,  de fe le lősséggel szere tnék dönteni.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
H a  én elfogadom a V árosgazdá lkodás i  I ro d a  tá rgyalásának v ég e redm ényé t ,  

am inek  eredményeként ide kerü lt  egy sze rződés  módosítása  - a h a tá r idő  a 
m e g b íz o t t  aláírásával -, és ezek után Ön azt  mondja ,  hogy a b iz o t t s ág n a k  hisz, 
n e k ü n k  meg nem, én ezzel nem értek egyet .

V á m o s i  Tibor:
T isz te l t  Képvise lő-tes tü le t!
H a  én nekem fe ltesznek egy kérdés t ,  és úgy tesz ik  fel, hogy abban nekem és a 

k épv ise lő tá rsa im nak  döntenünk kell, akko r  azt meg kell fontolni .  Arról van szó, 
hogy  ez egy olyan fele lősség,  amelyet  a po lgárm es ter  úr egyedül nem mer 
fe lválla lni ,  nem akar  felvállalni.  E k k o r  a K épv ise lő - tes tü le tnek  kell fe lválla ln ia  a 
d ö n té s t ,  mert  a tes tü le tnek  errő l  dönteni kell. A t e s tü le tn ek  pedig  
fe le lősség te l jesen  kell dönteni.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
K íván -e  még valaki vé leményt a lkotni?
O k tó b e r  27-én kelt vá lla lkozás i  s ze rző d és  3. pontjában a fű tés re  v o n a tk o z ó a n  

sze repe l  a munka befe jezésének ha tá r ide jé re  a január  3-ai dá tum. A fűtés- 
s ze re lé s  új befe jezésének határ idejére ,  aki a ja n u á r  3-ai hatá r időt e l fogad ja ,  hogy 
a sze rz ő d és t  ilyen módosítássa l ,  e v o n a tk o zá sb an  aláí rhatom, kérem szavazzon!
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A Képvise lő- te s tü le t  7 igen szavazattal, 9 tartózkodás mellett  nem adott a 
po lgárm es ternek  felhatalmazást  az aláírásra.

L e s z k o  v s z k i  Tibor:
Leveszem  napirendi pontról ,  és kérem, hogy a V árosrendezés i  és Kommunális  

B iz o t t s á g n a k ,  valamint  a Gazdasági és Pénzügyi B izo t t ságnak  az anyagot küldjék 
ki. Tu l ipán t  László együttes ülésén tá rgyalják  meg a volt Petőfi szálló 
á tép í té sév e l  kapcso la tos  válla lkozás i  sze rződés  m ódos í tásá t .  Az általuk 
e g y e z t e t e t t  időpontban ,  - s kérem a K ép v ise lő - te s tü le te t ,  hogy jo gos í t son  fel -, 
hogy  a két  b izo t t ság  együttes  ülésén hozo t t  ha tá roza tnak  megfelelően já r jak  el. 
Aki ezzel egyeté r t ,  kérem szavazzon!

A Képvise lő- te s tü le t  14 igen szavazattal,  2 tartózkodás mellett  a következő  
ha tároza to t  hozta:

392/1999. (XII. 16.) számú Képvise lő- testü le t i  határozat:

V á rp a lo ta  Város  Önkormányzati  K épv ise lő - te s tü le te  felkéri a Gazdasági és 
Pénzügy i  B iz o t t sá g o t  és a V árosrendezés i  és Kommunális  B izo t t ságo t ,  hogy 
e g y ü t te s  ülésén tárgyalja  meg a volt Petőfi  Szálló á tépí tésével k apcso la to s  
vá l la lkozás i  sze rződés  módosításá t .

A K é p v ise lő - te s tü le t  fe ljogosít ja  a Po lgá rm es te r t ,  hogy a két b izo t tság  együt tes  
ü lésén  szü le te t t  ha tá roza t  alapján já r jon  el.

H a t á r i d ő :  1999. december  30.
Fe le lő s :  Leszkovszk i  Tibor p o lgá rm es te r

Lassú  Tamás  a Gazdasági  és Pénzügyi B izo t t ság  elnöke,
Fazekas  Is tván  a Városrendezés i  és Kommunális  B izo t t ság  e lnöke

3.)

L e s z k o v s z k i  Tibor:
D ece m b e r  7-én a Központ i  Környeze tvédelmi  Alap Kezelő  Szerveze te  

m egb ízásáb ó l  az ED IT .C O M  Környeze tvéde lm i  M érnök  I roda  képvise lő je ,  a 
hiva ta l  ré szé rő l  Kardos  Jenőné, Tul ipánt  László ,  a Fű tőm ű részérő l Für jes  László .  
Te l jes  műszak i  és gazdasági e l lenőrzésen  ese tt  át a 247,5 millió fo r in tos  
sze rz ő d és ,  amelyet a fű tőm űhöz  kap tunk .  J egyzőkönyvez ték ,  hogy a sze rződésben  
fog la l tak  szerin t  j á r t  el Várpa lo ta  Város  Ö nkorm ányzat i  K épv ise lő - te s tü le te  és az 
i l le tékesek ,  az e lszámolást  pedig  tö rv én y sze rű n ek  és szakszerűnek  minős í te t ték .
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4 . )

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A jeg y ző  úr nevében is e lnézésé t  kérek Inota  lakosságátó l ,  hogy azon 

fó rum on ,  ahol a plakáton és a meghívón szerepel t  a nevünk nem ve ttünk részt .  H 
nekem előre  van egy két hetes program om , abba meglá tok egy meghívót,  - am 
velem nincs megbeszélve - , sajnálom, de nem tudok  részt  venni.

A falunapi  tapasz ta la tok  alapján,  másnap dé le lő t t  ta lá lkoztunk  Sajtos úrral ,  é 
nagyon  sajnálom, hogy ennek eredménye az let t,  hogy Önt fe l jogos í to t ták  arra 
hogy beszéljen  velem, és hé tszer  Inota  meghívásának  nem te ttem eleget.  Ha éi 
m agam nak  fórumot szervezek,  akkor  e lmegyek. Másnak nem szoktam fórumot 
szervezn i ,  úgy, hogy nem beszélem meg az i l letővel. A kö te leze t tségemnek  
tu d o m ,  hogy eleget kell tenni,  nem csak a vá lasz tás  időpontjában,  min thogy a 
j e g y z ő k ö n y v  szerint  is e lhangzot t ,  hogy a vá lasz tás  előt t  "vil logok" odakin t 
egyébkén t  meg nem megyek Inotá ra .  Nem haragszok  az Inota iakra ,  e lnézést  kérek 
tő lük .

Nem tudom ,  hogy ki adta  egyeseknek azt  a jo g o su l t s ág o t ,  hogy olyan do lgoka t  
t e r je sszen ek ,  amit régi jo g  szerint  e l t i l to ttak .  Úgy hívták,  hogy hangula tkel tés .  
F o ly am a to s  tá rgyalások mennek közművek á tadás -á tvé te le  ügyében és a 
K észen lé t i  Ltp.  fűtése ügyében. A tá rgya lások  azon szakaszában,  ahol még nincs 
d ön tése lőkész í té s i  anyag, n incsenek ré szm egá l lapodások ,  az nem fa lugyűlés  és 
nagygyű lés  témája,  viszont azzal lehet mego ldandó  fe ladatok  ellen hívőket 
gyűjten i,  de azzal nem lehet a fe ladat  m ego ldásához  eljutni.

Én e lm ondtam az áprilisi K épvise lő - tes tü le t i  ülésen,  hogy a Bakonyi Erőm ű Rt. 
j o g á s z a  perbe  kíván fogni bennünket  a 13 millió for in tos  követe lésével,  azért ,  
mer t  mi megkapjuk a fe jkvó tá t  a város  üzem el te tésé re ,  és he lyet tünk a volt 
e rő m ű v es  lakóte lepe t ő üzemelte ti .  Az ügyvéd úrnak a személyes t á rgya lás  után 
néhány  dokum entum ot  á tad tam,  amelyben megisméte ltem, hogy 1994. decem ber  
4 -én  az akkori  te s tü le t  fe lhata lmazásával fe la ján lo t tuk ,  hogy a pa rko t ,  
k ö z te r ü le t e t ,  já rdá t ,  u ta t  ingyen és bé rm en tve  hajlandóak vagyunk átvenni és 
ü zem el te tn i ,  hogy egységes keze lésbe  legyen az egész Készenlé ti  lakó te lep .  A 
s zo lg á l ta tó k  akkor  az ÉD Á SZ RT, B akonykarsz t  Rt, Közüzemi Vállalat  a távfű tés  
szem pont jábó l  fe lülvizsgálta az összes  Készenlét i  lakóte lepi vonalas lé te s í tményt ,  
és l e te t ték ,  hogy milyen fe lté te lekke l  haj landók átvenni.  Eltelt  pár év v issza térő  
tém a  vol t ,  döntés  nem szüle te t t .  A Bakonyi  Erőmű Rt. je lenlegi gazdáit  megelőző  
gazdák ,  ahol a fő tu la jdonos  a Vil lamosművek Rt. volt,  40 millió fo r in to t  kért  a 
vona las  lé tes ítményekér t ,  ha ki fize tjük,  akkor  á tadják .  Most  kezdem ényez te  az 
A lukohó  a MAL tu la jdonos  ráha tásá ra ,  hogy részben a kezelésében lévő távfű té s i  
r e n d sze r t  és egyéb rendsze reke t  át akar ja  adni. Két  héttel  eze lő tt  itt vo l tak  a 
s zo lg á l ta tó k ,  tá rgyaltunk ebben az ügyben, hogy milyen feltéte llel  ha jlandók 
á tvenni .

A keddi tá rgyaláson fe lmondták  a nem lévő sze rződés t  a s zo lgá l ta tás ra ,  amit 
e l i smer t  a T R A N S E L E K T R O  fej lesz tési  igazga tó ja  is, hogy az önkorm ányza t ta l  a 
K észen lé t i  Ltp. fűtése  v ona tkozásában  senkinek nem volt s ze rződése ,  a 
l akosságga l  viszont igen. Továbbra  is fűteni k ívánnak csak a jövő  év decem ber  
3 1-től a je lenlegi szisztéma a szenes  fűtés  ezen m egoldása  nem funkcionál.  Ennek 
a k ivá l tása ,  pótlása  miatt ,  nem csak a lakó te leprő l  van szó,  hanem a saját
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kommunál is  e l látásáról,  iskolá ró l,  óvodáró l.  Egy anyagot fognak letenni elénk, - 
amit  a január i  rendkívüli  te s tü le t i  ülés ke re tében  fogunk tá rgyaln i  még pedig 
avona tkozásban ,  hogy hosszú távon, hogyan képzelik el vá lla lkozási  fo rmában a 
fű té s t  Inotán,  amelyet ha jlandók beruházni.  Holnap a Csa thó  úrral  tá rgya lásokat  
fo ly ta tok  és va lósz ínűnek ta r tom ,  hogy a kohóval  meg tudok  egyezni.  A Bakonyi  
E rő m ű  Rt-nél hosszadalmasabb  lesz az ügy, a v ezé r igazga tó  azt  mondta ,  hogy az 
ajkai  közpon tban  erre  fe l jogos í to t t  emberre l  fogjuk  a tá rg y a lá so k a t  fo ly ta ta tn i .  A 
K észen lé t i  Lakóte lep  v o na tkozásában  ennyit szere t tem volna elmondani.

5.)

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Tegnap  a Naplóban o lvasha t ták ,  hogy az aerobic  c so p o r tu n k  kint  volt 

A m ste rdam -ban ,  hoz tak  két világbajnoki első és két  vi lágbajnoki második  
he lyezést .  Kértem Kuti Csabát  a megyei közgyűlés  e lnökét ,  hogy a meghívóban,  
amely tegnap dé lu tánra  szólt ,  amely az if júságbarát  ö nkorm ányza tok  pályázat  
e red m ényh irde té sé re  szólt ,  hogy ne ké t -há rom  gyereke t  v ihessek  magammal,  
hanem ezt a c so p o r to t .  Leír tam,  hogy azon tú lm enően, amit  a hé tvégén 
te l j e s í t e t t ek  mi je l lemző még rájuk.  Az elnök úr nevében az Okta tás i ,  Kulturá li s  
és Spor t  B izo t t ság  e lnöke díszoklevélle l  t ü n te t te  ki őke t.  A közgyűlés  elnöke 
k ö szö n ő  szava inak a fe lo lvasása  úgy fe jeződö t t  be, hogy a várpa lo ta i  aerobic  
c s o p o r t  jövő  évi sze rep lésé t  j e len tő sebb  anyagiakkal tudják tám oga tn i .

K ö szö n ö m  mindazoknak ,  akik a szponzorá lá s t  lehetővé  te tték .

S a j t o s  János:
P o lg á rm es te r  úrnak sze re tném  je lezni,  hogy ez a fó rum nem h angu la tke l té snek  

indult .  Úgy gondo lom ,  hogy minden önkorm ányza tnak  és ré szö n k o rm án y za tn ak  
m űködés i  a lapfelté te le  kell,  hogy legyen a demokrácia .  Ez pedig  széles körű 
ny i lvánosságo t  és t á j é k o z ta tá s t  je lent.  Úgy tudom,  hogy a meghívó ezekre  a 
fó r u m o k ra  a po lg á rm es te r  ú rnak  két hétte l  eze lő t t  már elment.  A fó rum ok  e lő t t  2 
nappal  voltam a p o lg á rm e s te r  úrnál,  meghív tam, és a p o lg á rm es te r  úr je lez te ,  
hogy  nem tud eljönni. Sajnálom, hé tszer  volt  már fórum, amire mindig e lő re  
j e le z te m ,  hogy mikor és melyik napon legyenek a fórumok. A P o lg á rm es te r  úrnak 
ped ig  mindig az volt  a k i fogása ,  hogy nem ér rá eljönni.  Úgy é rez tem,  hogy a 
p o lg á rm e s t e r  úr nem is akar  o tt  lenni ezeken a fó rumokon.

A dem okrác ia  egyébkén t  azt  is je lenti ,  hogy az emberek megválasz tanak  
b e n n ü n k e t  képv ise lőnek .  A K épvise lő - tes tü le t  pedig  tö rvények  által 
fe lha ta lm azo t t  jo g o k k a l  rende lkez ik ,  tehá t  mi az emberi  so rsok  fe le t t  dön tünk .  
K ö te le s ség ü n k  minden olyan t á j é k o z ta t á s t  a lakosság  felé megadni ,  ami a 
l a k o s s á g ra  ta r toz ik .  Személyében  pedig  nem sér te t tem meg senkit .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Én e dolog  fe le tt  nem k ívánok  vitát  megnyitni . A k ép v ise lő tá rsa im nak  azt 

tu d o m  mondani,  hogy nyilvános volt  a fórum, nyilvános a j e g y ző k ö n y v  is. Olvassa  
el mindenki,  hogy tú lz o t ta n  m inős í te t tem -e  avagy sem, a hiva ta lt  érintő 
k i je len tésekre ,  a t e s tü le te t  és engem érintő  ké rdésekre  a jeg y ző k ö n y v  tanúsága  
szer in t .
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Az első m eg jegyzésé re  szeretnék reagálni am ikor  a Várpalota i  Napokon az 
mondta ,  hogy nem voltam hajlandó kimenni,  mert  Ino tán  nem akarok ott  lenni 
Nem ta r tozom  senkinek sem beszámolási  kö te leze t t ségge l .  Ezek utái 
ragaszkodom  ahhoz,  hogy ne a k ioszto tt  m egh ívóbó l  tudjam meg, hogy neken 
hova kell mennem beszámolás i  köte leze t tségge l .

S a j t o s  János:
A részönkorm ányzat i  ülésen hoztunk egy olyan ha tá roza to t ,  hogy t. 

kö l t ségve tés  időszakában  a polgármester  úr je lö l  meg egy-ké t  dátumot.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
M egfogom tenni,  a költ ségvetés i  rendele t rő l  Inota  lakosságát  tá jékoztatni  

fogom.

S a j t o s  János:
Két héttel a fórum e lő tt  megkértem' a j eg y ző  ura t  és a Tul ipánt ura t ,  hogy 

január tó l  ok tóbe r ig  a városüzemel te tés i  kö l t s ég rő l  a k imuta tás t  készítsék el 
nekem, ar ra  vo n a tk o zó an ,  hogy melyik hónapban ,  mennyi összeget mire 
használtunk fel. A Tul ipán t  úr csak h i tege te t t  bennünket .  December 7-én volt a 
fa lufórum. B ejö t tem  a h ivata lba és mondtam a Tul ipánt  úrnak,  hogy az anyaggal 
együt t  ígért  k im u ta tá s t  nem kaptam meg. Majd egy füze tbe  - véleményem szerint  - 
csak "hasszámokat"  f i rkál t  fel. Az összeg melle tt  nem szerepel t  az a tényező, 
hogy a pénzt mire haszná l tuk  fel. Ezt a hivatal nem volt  haj landó elvégezni.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Kérdezem, hogy kinek van kérdése,  be je len tenivaló ja?

C s ő v á r i  János :
T isz te lt  K épv ise lő - tes tü le t !
Az Okta tás i ,  Kul tu rá l is  és Spor t  B izo t t ság  a vegyes  ügyek kere tében 

meg tá rgya l ta  Surányi Pál úr alelnök t i sz tségérő l  való lemondásának  ügyét.  Mivel 
nincs a le lnöke a b izo t t s ágnak ,  ezért  fe lo lvasnám a b izo t t s ág  javas la tá t ,  amelyhez 
kérem a K épv ise lő - te s tü le t  támogatásá t .

Az Okta tás i ,  Kul tu rá l is  és Sport  B izo t tság  az elnök kezdem ényezésé re  8 igen 
szavaza t ta l ,  1 t a r tó z k o d á s  mellett javasolja  a K épv ise lő - te s tü le tnek ,  hogy a 
b izo t tság i  elnöki m egbízásró l  tanácsnoki m egvá lasz tása  miat t  lemondott  Surányi 
Pált  ismét vá lassza  meg ale lnöknek.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Kérdezem  Surányi Pál úrtól ,  hogy ismételten  válla lja-e  az Okta tás i ,  Kulturális  

és Spor t  B izo t t ság  ale lnöki t isz tségét?

S u r á n y i  Pál:
K öszönöm  igen, továbbra  is vállalom.

L e s z k o v s z k i  Tibor :
Javaslom, hogy tegyük  fel szavazásra,  és vita nélkül szavazzunk.  Surányi Pál úr 

isméte lt  alelnöki t i sz t ségéve l ,  aki egyeté rt ,  kérem szavazzon!
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A Képviselő-testü le t  14 igen szavazat tal és 2 tartózkodás mellett  a kővetkező  
határoza to t  hozta:

393/1999. (XII. 16.) számú Képv ise lő- te s tü le t i  határozat:

V á rp a lo ta  Város  Önkorm ányza t i  K épv ise lö - te s tü le te  - az Okta tás i ,  Kulturá li s  és 
S p o r t  B izo t t ság  kezdem ényezésé re  - a b izo t t s ág  alelnöki megbízásról  tanácsnoki  
m e g v á la sz tá sa  miatt lem ondo t t  Surányi Pált az O k ta tás i ,  Kulturá lis  és Spor t  
B iz o t t s á g  a le lnökének ismételten  megválasz to t ta .

Hat ár i d ő :  a ha tároza t  megküldésére :  1999. decem be r  30.
Felelős:  Leszkovszki  T ibor  po lgárm este r

7.)

S o m o g y i  J. Lászlóné:
Sze re tném  tá jékoz ta tn i  a K épv ise lő - te s tü le te t ,  hogy a M agyarország i  

G y e rm e k b a rá to k  M ozga lm a  meghirde te t t  egy pá lyáza to t ,  amelyen a F o g y a ték o so k  
N ap k ö z i  O t thonából  Finta  Miklósné szociá lis  g o n d o z ó n ő  elnyerte az 1999. év 
g y e rm e k b a rá t ja  címet.

(16.25 órakor Völgyi Árpád  visszajött. Létszám: 17 fő ) .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
G ra tu lá lu n k  a gondozónőnek !

8.)

L e s z k o v s z k i  Tibor :
A S k á la -C oop  o r szág o s  pályázatán há rom  várpa lo ta i  intézmény h oz ta  el - 

Zr inyi I lona  Álta lános Iskola ,  9. sz. Álta lános Iskola  és a Kölyökvár  Óvoda  - az 
első helyet nyert. Az 50-50  ezer for in tos  d íjaka t,  amely uta lványt vagy vásárlási  
u ta lvány t  a Gála á ruháznál akar ják átadni.

9.)

Dr. S z a b ó  Gyula:
G on d o lo m ,  hogy a K épv ise lő - tes tü le t  va lamennyi tagjai  megkapták  az O rszágos  

M e n tő s z o lg á l a t  V eszprém  Megyei igazga tó jának  a levelét .  Szom baton  11.30 
ó r a k o r  a Jó Szerencsé t  M űvelődés i  K özpon tban  kerül sor  a de f ib r i l á to r -m üsze r  
ü nnepé lyes  á tadására .
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10.)

Dr. B a r i c z a Sarolta:
Annak idején,  amikor a Képvise lő- tes tü le t  arról  d ö n tö t t ,  hogy PLUSZ áruház 

épü ljön a 8-as út mellett ,  azt hiszem, hogy akkor  jól  d ö n tö t tü n k .  Úgy vélem, hogy 
az üzlet  je l lege,  kö rnyeze te  megfelel  annak az e lvárásnak ,  melynek szellemében 
mi annak idején dön tö t tünk .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Kérdezem, hogy van-e  valakinek még kérdése ,  be je len tenivaló ja?

A K épv ise lő - te s tü le t  és a hivatal do lgozói  nevében,  búcsúzom  a te levízió 
nézők tő l ,  mielőtt  a nyilvános ülést  bezárnám, békés ,  bo ldog  új esz tendő t  kívánok 
mindenkinek.

16.45 óráig szüne te t  rendelek el, majd zár t  ülésse l  fo ly ta t juk  munkánkat .

k.m.f.


